
 

 

Referat fra SMU ved Atrå barne- og ungdomsskole 7/12-22 

Tilstede: 

Kari S. Hope, Ann-Kristin Herberg, Anne-Lise Gjøystdal, Sebastian Gollo, Anita Staver 

Riggenholt og Jørn Langeland 

 

Rektor orientere om skolens håndtering av hendelse med plutselig dødsfall av ung 

innbygger. Skolen baserte sin fremgangsmåte på at det var viktig å la berørte ungdom få 

oppfølging på individnivå, i sine grupper. Derfor ble det ikke orientert felles i klassene. 

Personalet ble orientert, slik at de kunne ta hensyn til de som kanskje trengte det.  

Skoen fikk også beskjed om at det ikke skulle kommer transpondermelding om hendelsen, 

og heller ikke om at kirken og klubben holdt åpent. 

Skolene i Tinn har håndtert dette forskjellig, noe som er naturlig med tanke på relasjon.  

Dette er begrunnet i at kommunen er en offentlig instans som av personvernmessige årsaker 

ikke kan utlevere hverken navn eller si noe om mulig årsaker til et dødsfall. 

 

SMU mener det ved slike hendelser bør prioriteres at helsesykepleier er tilstede for å kunne 

ivareta elever som trenger det. 

Forslag til en melding ut kunne være: 

«På grunn av helgens hendelse, vil elever som trenger det bli ivaretatt. Helsesykepleier er 

tilstede» 

 

Jørn Langeland 

Sekretær SMU 

Referat fra SU ved Atrå barne- og ungdomsskole 7/12-22 

Tilstede: 

Kari S. Hope, Ann-Kristin Herberg, Anne-Lise Gjøystdal, Sebastian Gollo, Anita Staver 

Riggenholt og Jørn Langeland 

 

Sak – høring SFO-vedtekter: 

SFO-vedtektene med høringsmal ble sendt ut til SU 16/11-2022: 

Det ble sendt ut transponder til foresatte, der forslaget lå vedlagt og FAU-leders e-post var 

oppgitt. 

Det var til fristen kommet et innspill til høringen.  

SU valgte å se på hva SAU ved Rjukan barneskole hadde lagt inn i sin høring, og der vi var 

enige la vi inn dette i vedlagt referatmal. 

 

Jørn Langeland 

Sekretær SU 

 

 


